

TREASURES OF POL-LIT RULES

I

1. The game consists of 20 cards with portraits and some basic informations about famous Polish and Lithuanian people.
2. Players (from 2 to 4) get randomly 5 cards per player.
3. A player picks a card from another player sitting to the left.
4. The basic rule is to answer questions on the chosen card.
5. The player who gives you a card asks you the questions.
6. If you answer correctly all questions on one card, you can get maximum 5 points.
7. You can get 1 point for each correct answer.
8. The hardest question (number 4) on top of the card is 2 points.
9. The winner is the player who earns the largest amount of points.

Good luck, have fun!



TREASURES OF POL-LIT RULES

II

1. The game contains 20 cards with portraits of famous Polish and Lithuanian people on their way to independence.
2. Each card has a portrait of a famous person and detailed question (number 4) on one side.
3. On the reverse of the card there are questions 1-3:
 - a) Dates of birth and death;
 - b) Who the person was;
 - c) Places connected with the person.
4. For question 1-3 you may get 1 point, for question 4 you may get 2 points. The total score of 5 points is possible for one card.
5. The game is intended for 2-5 players who get 5 cards each.
6. The game should be started by the youngest or a randomly selected player. He/she puts on a table a card with a portrait and question number 4 on the upper side.
7. The person, who knows the answer to the question, should raise a hand as quickly as possible and answer it. If the answer is wrong, the person who raises a hand as a second, has a chance to give the answer.
8. After the correct answer, the person who puts the card, continues with asking questions 1-3.
9. After answering all the questions on the card, the person puts the card in the middle of the table.
10. Game takes as long as the players need to answer all the questions on all the cards.
11. The person with the largest amount of points is the winner.

GOOD LUCK!!!

Projekt został sfinansowany ze środków
Polsko-Litewskiego Funduszu Wymiany Młodzięzy
z dotacji Ministra Edukacji Narodowej



POLSKO-LITEWSKI FUNDUSZ
WYMIANY MŁODZIEŻY
LIETUVOS IR LENKIJOS
JAUNIMO MAINŲ FONDAS

„Wyłączną odpowiedzialność za treść publikacji ponosi wydawca. Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji oraz Ministerstwo Edukacji Narodowej nie odpowiadają za wykorzystanie tych informacji w jakikolwiek sposób.”

Projekt został sfinansowany ze środków
Polsko-Litewskiego Funduszu Wymiany Młodzięzy
z dotacji Ministra Edukacji Narodowej



POLSKO-LITEWSKI FUNDUSZ
WYMIANY MŁODZIEŻY
LIETUVOS IR LENKIJOS
JAUNIMO MAINŲ FONDAS

„Wyłączną odpowiedzialność za treść publikacji ponosi wydawca. Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji oraz Ministerstwo Edukacji Narodowej nie odpowiadają za wykorzystanie tych informacji w jakikolwiek sposób.”

СОКРОВИЩА ПОЛ-ЛИТА ПРАВИЛА

II



1. Игра состоит из 20 карт с портретами известных поляков и литовцев, которые внесли свой вклад в обретение независимости своих стран.
2. Каждая карта содержит портрет героя и индивидуальный вопрос номер 4 с одной страницы.
3. На обороте находятся вопросы:
 - а) о дате рождения и смерти;
 - б) кем был этот человек / чем занимался;
 - в) о местах связанных с героем;
4. За вопросы 1-3 можно получить 1 балл, за четвертый - 2 балла. За правильные ответы из одной карты можно получить максимально 5 баллов.
5. Игра предназначена для 2-4 человек, которые получают 5 карт.
6. Игру начинает самый молодой или случайно выбранный игрок. Выкладывает карту на стол портретом вверх.
7. Игрок, который знает ответ на вопрос, должен сразу поднять руку и ответить на вопрос. Если ответит правильно - получает 2 балла. Если ошибится - отвечает тот, который поднял руку вторым.
8. После ответа, игрок, который выкладывал карту, задает вопросы от 1 до 3.
9. После вопросов и суммирования баллов, игрок, который отвечал, выкладывает свою карту.
10. Игра не закончится, пока участники не ответят на вопросы со всех карт
11. Выигрывает тот игрок, который получил наибольшее количество баллов.

Удачи!

Projekt został sfinansowany ze środków
Polsko-Litewskiego Funduszu Wymiany Młodzieży
z dotacji Ministra Edukacji Narodowej



POLSKO-LITEWSKI FUNDUSZ
WYMIANY MŁODZIEŻY
LIETUVOS IR LENKIJOS
JAUNIMO MAINŲ FONDAS

„Wyłączną odpowiedzialność za treść publikacji ponosi wydawca. Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji oraz Ministerstwo Edukacji Narodowej nie odpowiadają za wykorzystanie tych informacji w jakikolwiek sposób.”

СОКРОВИЩА ПОЛ-ЛИТА ПРАВИЛА

I



1. Игра состоит из 20 карточек с портретами и основной информацией об известных польских и литовских людях.
2. Каждый игрок (от 2 до 4 человек) получает 5 случайных карт.
3. Игрок выбирает карту от другого игрока, который сидит слева от него.
4. Основное правило - отвечать на вопросы по выбранной карточке.
5. Вопросы задает игрок, у которого вы взяли карту.
6. Если вы правильно ответите на все вопросы на карточке, вы можете получить максимум 5 баллов.
7. За каждый вопрос от 1 до 3 вы можете получить 1 балл.
8. Самый сложный – вопрос номер 4, за который можно получить 2 балла.
9. Выигрывает тот игрок, который наберет наибольшее количество баллов.

Удачи!

Projekt został sfinansowany ze środków
Polsko-Litewskiego Funduszu Wymiany Młodzieży
z dotacji Ministra Edukacji Narodowej



POLSKO-LITEWSKI FUNDUSZ
WYMIANY MŁODZIEŻY
LIETUVOS IR LENKIJOS
JAUNIMO MAINŲ FONDAS

„Wyłączną odpowiedzialność za treść publikacji ponosi wydawca. Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji oraz Ministerstwo Edukacji Narodowej nie odpowiadają za wykorzystanie tych informacji w jakikolwiek sposób.”